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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” W Kielcach odbędą się dziś konsultacje Krajowej
Strategii Rozwoju Regionalnego na lata 2010-2020. Weźmie w nich udział minister rozwoju
regionalnego Elżbieta Bieńkowska. Podczas spotkania przedstawiciele regionu
świętokrzyskiego będą apelować o zmianę zapisu dotyczącego liczby metropolii z 9 do 16.
Jeśli Kielce nie znajdą się wśród metropolii to spowoduje to wiele negatywnych skutków –
powiedział na naszej antenie członek zarządu województwa świętokrzyskiego Marcin Perz.
W debacie, która rozpocznie się o godzinie 12 w Hotelu Kongresowym w Kielcach wezmą
udział także przedstawiciele środowiska przedsiębiorców i naukowców kieleckich uczelni.
Marcin Perz członek zarządu województwa świętokrzyskiego zaprzeczył informacjom
“Gazety Wyborczej” dotyczącym kolesiostwa w sprawie przydziału unijnych pieniędzy w
Urzędzie Marszałkowskim na utworzenie pralni żony posła PSL Andrzeja Pałysa. Nie było
żadnych nacisków i załatwiania – podkreślił Marcin Perz. Jak dodał, na wniosku, który
składają w urzędzie przedsiębiorcy obok nazwiska nie jest napisane, czy dana osoba jest
rodziną posła, wójta, burmistrza, czy prezydenta. Pralnia Teresy Pałys ma być w 37
procentach sfinansowana ze środków unijnych. Na ten cel żona świętokrzyskiego posła PSL
ma otrzymać 1 milion 315 tysięcy złotych. Pieniądze zostaną wypłacone podczas realizacji
projektu w ratach lub w całości po zakończeniu inwestycji. Pralnia ma zacząć działać w 2012
roku. Zatrudnienie znajdzie tam 9 osób.


